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Beantwoording schriftelijke vragen Goeree D66 bomenbestand  
 
 
Geachte leden van de raad, 
 

 
Op 24 oktober 2023 hebben wij van de fractie van D66 schriftelijke vragen 
ontvangen inzake ‘status bomenbestand’. Via deze brief beantwoorden wij uw 
vragen.  
 
Vraag 1 Kan het college aangeven of voor het aantal gekapte bomen elders in 
onze gemeente nieuwe bomen worden gepland? 
 
We planten jaarlijks nieuwe bomen. Jonge bomen zijn belangrijk om het groene 
karakter van onze gemeente ook voor de toekomst te behouden. Het college 
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werkt daarom aan een kwalitatief goed bomenbestand waarbij kwaliteit boven 
kwantiteit gaat.  
Er is geen 1 op 1 relatie tussen kap en nieuwe aanplant van bomen. 
 
Vraag 2 Wanneer ja, kan het college inzicht geven in de cijfers van het aantal 
gekapte bomen en nieuw geplante bomen van de afgelopen jaren? 
 
De afgelopen twee jaar zijn circa 650 bomen gekapt en zijn er circa 255 nieuwe 
bomen geplant, de gekapte bomen betreffen gemeentelijke bomen. Het totale 
bomenbestand omvat  circa 40.700 geregistreerde laanbomen. 
 
Vraag 3 Gezien het belang van biodiversiteit, kan het college aangeven of onze 
gemeente een ecologisch waardevol bomenbestand heeft? Zo ja, kunnen wij 
hiervan een overzicht krijgen? Wanneer nee, zijn er plannen om hiermee aan de 
slag te gaan? 
 
Binnen de gemeente Borger-Odoorn staan 135 verschillende soorten bomen die 
allen in meer of mindere mate een bijdrage leveren aan de biodiversiteit. Dat zijn 
behoorlijk wat verschillende soorten. Van oudsher bestaat het grootste aandeel 
(65%) van ons bomenbestand uit eik. Iedere boom is ecologisch interessant. Een 
boom is pas ecologisch waardevol 
wanneer deze als voedselbron en nestelplaats fungeert. Wanneer deze boom weg 
zou vallen kan dit directe gevolgen hebben voor de biodiversiteit. Voorbeelden zijn 
nestelplaatsen voor (zeldzame) vogels, slaapplaats voor vleermuizen en 
dergelijke.  
 
Er wordt momenteel gewerkt aan de uitwerking van een groenvisie en als 
onderdeel daarvan een bomenbeleidsplan. In het bomenbeleidsplan worden 
onder andere beschermwaardige structuren en gebieden opgenomen evenals een 
waardevolle bomen-kaart. Om te bepalen of een boom waardevol is, wordt niet 
alleen gekeken naar de ecologische waarde maar bijvoorbeeld ook naar de 
cultuurhistorische waarde en de klimaat adaptieve waarde. Voorzien wordt dat de 
groenvisie en het bomenbeleidsplan in het tweede kwartaal van 2024 aan de raad 
worden aangeboden ter vaststelling. 
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Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Borger-Odoorn, 
de locosecretaris, de burgemeester, 

  
L.E. Helder - Klamer 
 

mr. J. Seton 

 


